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Milí čtenáři, 
W. Clement Stone měl jen málo předpokladů k tomu, že 
jednoho dne zbohatne natolik, že bude moci před svou 
smrtí ve věku sto let rozdat několik set milionů dolarů 
na dobročinné účely.

Stone vyrůstal v drsné chicagské čtvrti South Side se 
svou matkou, která ovdověla dříve, než Stone začal chodit 
do školy. V šesti letech vyrazil Stone do ulic Chicaga pro-
dávat noviny, aby přispěl do rodinného rozpočtu. Ve 13 
letech už měl svůj vlastní novinový stánek.

Stoneův život ukazuje, jaké lekce si během dospívání 
odnesl ze svých zkušeností a knih.

Datum vydání: 3. 10. 2023

Když v roce 1937 vyšla kniha Myšlením k bohatství 
od Napoleona Hilla, přečetl si ji. Knihu dal svým zaměst-
nancům a jeho pojišťovací firma se rozrostla na miliar-
dový podnik. Knihu Myšlením k bohatství a její pozitivní 
účinky velebil více než 60 let. Dokonce používal jako 
akciový symbol své společnosti písmena PMA, což zna-
mená pozitivní duševní postoj, jeden z principů úspěchu.

Don Green

Ředitel Nadace Napoleona Hilla

Z pera Napoleona Hilla

Duševní postoj člověka

Postoj člověka k porážce je velmi 
důležitým faktorem, který 
rozhoduje o tom, zda se člověk 

vydá s přílivem štěstěny na stranu 
úspěchu, nebo ho okolnosti neštěstí 
strhnou na stranu neúspěchu.

Okolnosti, které dělí neúspěch 
od úspěchu, jsou často tak nepatrné, 
že jejich skutečnou příčinu pře-
hlédneme. Často existují výhradně 
v duševním postoji, kdy se člověk 
setkává s dočasnou porážkou. Člověk 
s pozitivním duševním postojem re-
aguje na porážku v duchu odhodlání 
se s ní nesmířit. Člověk s negativním 
duševním postojem reaguje na poráž-
ku v duchu beznadějného přijetí.

Člověk, který si zachovává pozitivní 
duševní postoj, může mít v životě 
cokoli, na co si ukáže, pokud to není 
v rozporu s Božími zákony a právy 
jeho bližních. Pravděpodobně zažije 

mnoho porážek, ale nikdy se jim 
nepoddá. Promění je v odrazový 
můstek, z něhož bude stoupat do stále 
vyšších sfér úspěchu.

Téma pozitivního duševního posto-
je je natolik důležité, že si vyžádalo 
první místo v seznamu dvanácti bo-
hatství života a je i důležitou součástí 
zásady o příjemné osobnosti.

Pozitivní duševní postoj je nezbyt-
nou součástí klíče, který odemyká 
dveře k řešení všech osobních problé-
mů. Je to jeho magická vlastnost, kte-
rá mu umožňuje přitahovat úspěch 
stejně spolehlivě jako elektromagnet 
přitahuje železné piliny.

Celé tajemství receptu, díky němuž 
můžete proměnit porážku v pří-
nos, spočívá ve schopnosti udržet si 
pozitivní duševní postoj navzdory 
porážce.

Gratulujeme Donu Greenovi, řediteli 
Nadace Napoleona Hilla, k tomu, že byl 
zvolen Dobrovolníkem roku University 
of Virginia‘s College at Wise. Don Green 
je na snímku s Valerií Lawsonovou, vice-
kancléřkou pro rozvoj a angažmá absol-
ventů, a kancléřkou Donnou Henryovou. 
Cena byla Donu Greenovi předána tuto 
sobotu večer v David J. Prior Convocation 
Center ve Wise ve Virginii za mnohaletou 
podporu a vedení, které škole poskyto-
val. Don Green získal toto ocenění již 
podruhé.



Toto není pravidlo vytvořené člověkem. Je součástí 
neuvěřitelných přírodních jevů, díky nimž byla člověku 
poskytnuta výsada čerpat sílu známou jako víra. Víra 
a pozitivní duševní postoj jsou spojené nádoby! Kde je 
jedno, tam bude i druhé. Jsou neoddělitelné. Víra je síla, 
kterou věda nemůže analyzovat, a přesto je to největší 
síla, kterou má lidstvo k dispozici.

A její nejpodivnější vlastnost spočívá v tom, že je všem 
dostupná zcela zdarma.

Napoleon Hill
Zdroj: Napoleon Hill – PMA: The Science of Success (Věda 

o úspěchu)

„Celé tajemství, díky němuž můžete proměnit porážku v přínos, spočívá ve schopnosti 
udržet si pozitivní duševní postoj navzdory porážce.“

Poprvé v historii naší země se 
totiž uskuteční událost s ko-
řeny, ze kterých se urodily 

největší úspěchy v lidských ději-
nách. A těmi kořeny jsou principy 
Myšlením k bohatství.

Letos to bude 140 let od narození 
Napoleona Hilla, muže, který zpří-
stupnil úspěch lidem všech tříd bez 
ohledu na původ nebo vzdělání. Le-

tos je to také prvních 5 let od vstupu 
Myšlením k bohatství do naší země. 
Takže máme co slavit, ale v první 
řadě je důležité, abyste porozuměli 
tomu, proč to všechno děláme a proč 
NAKOPÁVAČ ROKU 2024 uspořá-
dáme.

Měníme člověk po člověku tuto 
zemi, abychom se společnými silami 
vrátili tam, kde jsme byli před 100 

roky ... mezi deset nejvyspělejších 
zemí a ekonomik světa. A je to jen 
a jenom o tom, jak myslíme. Po-
značte si datum ... sobota 27. ledna 
2024! Více již brzy...

PS: Možná jste si všimli, že v ob-
rázku níže je uvedeno také datum 
neděle 28. ledna 2024. Na neděli 
bude dostupných jen 100 vstupenek. 
O tom ale víc později.

Uložte si datum



Převzít zodpovědnost za to, 
kde jsem, je pro mě jeden 
z klíčů k nalezení požehnání 

tam, kde by se obyčejně patřilo vidět 
jen hnůj a bahno. Nekladu si otázku: 
„Proč se mi to a tohle stalo?“ Ptám 
se raději: „Čím jsem si to způsobil?“ 
A nejčastější odpovědí je – tím, 
že jsem nenaslouchal své intuici. 
A nenaslouchal jsem jí z prostého 
důvodu – protože jsem byl lapený 
do ega, které má ve svém šuplíku 
celou plejádu nástrojů a nitek, jimiž 
nás do svých osidel vplétá.

Nejčastější a současně největší 
požehnání, ukryté v tom, co by 
se na první pohled mohlo nazvat 
nepřízní, je příležitost posunout své 
vědomí a vnímání na novou úroveň 
a pustit se zase o kousek víc svého 
ega.

Existuje přírodní zákon růstu, roz-
květu a pokoje, který způsobuje to, 
že kráčí-li člověk životem v souladu 
s intuicí, veškeré okolnosti jeho ži-
vota se poskládají tak, že se mu bude 
doslovat štěstí lepit na paty.

Dospět do okamžiku, kdy člověk 
kráčí v souladu s intuicí, je krásná 
cesta plná přijímání odpovědnosti, 
díky které častokrát poprvé můžete 
něco na své situaci změnit. Dokud je 
totiž člověk přesvědčený, že za jeho 
situaci může někdo druhý, třeba 
partner, rodiče, kolega, konkuren-
ce nebo dokonce Bůh, staví sebe 
samého do role oběti. Jsou okolnosti 
a interpretace, za kterých se obětí 
stát skutečně můžeme. Zůstat však 
ve stavu oběti, je sebestřednost. 
Někdy si nepřízeň lidé způsobují 
sami jen proto, aby se mohli cítit 
jako oběti, protože je to jediná cesta, 
kterou znají, jak se cítit důležitě.

Převezmete-li si odpovědnost, 
přestanete být v roli oběti. Uděláte 
skok a začnete čerpat pocit důleži-
tosti z produktivnějších věcí. Třeba 
z výsledků své práce. Je to lepší než 
být obětí, jen je to stále ego. Proto 
pak před vámi bude skok další – 
abyste se začali cítit důležití tím, co 
na svět přinášíte. Pak objevíte, že i to 
je stále krapet ego. Někde po cestě 
vás tak čeká další skok – k uvědomě-
ní, že vůbec důležití nejste. Tehdy se 

vzdáte vůle své vlastní a odevzdáte 
se vůli Boha. A do vašeho života se 
začne vlévat požehnání v míře ta-
kové, jakou byste vlastní vůlí nikdy 
zapříčinit nemohli.

PS: Pokud vám vadí slovo Bůh, 
jako mně dříve také, dosaďte si za něj 
třeba vesmír, nekonečnou inteli-
genci nebo přírodní zákony. Je to 
v pořádku. Měl jsem ke slovu Bůh 
kdysi odpor, než jsem se na svém 
prvním životním dně na Něj obrátil. 
A On odpověděl. Nebyl to ale Bůh 
křesťanů. Ani Bůh židů. Ani Bůh 
muslimů. Ani Bůh žádného jiného 
náboženství. Byl to Bůh dlící nad 
nimi všemi, ze kterého každý vidí jen 
střípek, protože je tak veliký, že se 
nevejde ani do myslí, ani do knih, 
ani do slov a pojmů světa.

S úctou Petr Štěpánek
Ambasador Napoleona Hilla,  

Producent & Vydavatel Myšlením 
k bohatství

producent@myslenimkbohatstvi.film
www.facebook.com/petr.stepanek.live

Kde je v tom ukrytá příležitost?

https://www.facebook.com/petr.stepanek.live

